
Hästängsudds  Protokoll Styrelsemöte      
Vägförening           

Protokoll nr: 7 

Datum, tid: 2022-12-08 kl18.30 

Plats: Skåvsjöholms kursgård 

Kallade till mötet: (frånvaro anges i kursiv stil) 
Peter Gustafsson, ordförande 

Sebastian Hageborg 
Mats Wallentinsson 
Mathias Axling 
Staffan Dahlstrand 
Arne Orrestedt 
Malin Funck 
Peter Hellman Strand 
 
1. Mötets öppnande  

Mötet öppnades.   

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

3. Sammanträdet behöriga utlysande 

Sammanträdet befanns korrekt utlyst. 

4. Justering av föregående styrelseprotokoll 

Föregående protokoll justerades och godkändes. 

5. Ekonomisk rapport 
 

Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Föreningen följer budget förutom kostnad för 
omförrättning som kommer tas från fond – påverkar dock inte budget för året. Beslutade nya 
andelstal på extrastämman får förbättrad ekonomi framöver som konsekvens. 

6. Utvärdering av den extra stämman 
 
Uppdaterade stadgar skall snarast skickas till Lantmäteriet. Inför kommande möten behövs bättre 
mötesordning och konstruktivt bemötande från medlemmar. Kontakt med HFF om att tala i egen sak 
som representant för föreningen. 
 
7. Genomgång av inkomna skrivelser. 

 
• Inkommen förfrågan om belysning på Gränsridarvägen. Under belysningsprojektet har inget 

intresse funnits av att koppla på belysning på den sträckan. 



• Förfrågningar om brevlådor och brevlådeställningar har hanterats och åtgärdats, dock står det i 
”Välkommen till Hästängsudd” att HFF hanterar brevlådeställningar, så HVF får hänvisa dit i 
fortsättningen (PostNord svarar: ”Det är postmottagaren/fastighetsägaren som ansvarar för den 
egna postlådan och själva postlådesamlingens ställning ansvarar man gemensamt för. Beslutet 
vart denna postlådesamlingen ska stå sker i samråd med det lokala brevbärarkontoret.”). 

• Kan snöröjningen minska trycket vid övergång från asfalt till grusväg? Vi tar upp det. 
• Inkommen skrivelse/tips om att vägtrummorna för att förhindra svallis vid stora badet kan vara 

fel anlagda. Påtalat med entreprenör. 
 

8. Rapport snöröjning 
 

Snöröjningen har gått bra, faktura har dock inte kommit än.  
 

9. Vägarnas tillstånd / investeringar 
 
Skrivelse tas fram till byggaren om den breddade infarten/parkeringen på Skarpängsvägen som ligger 
på HVF:s mark. Infarten skall utföras enligt bygglovet. 

SVARTGARN 2:673 
Skarpängsvägen 37b 
184 94 Åkersberga 

MoMå Projekt 6 AB (100%) 
Drottningvägen 22 
181 32 Lidingö 
Lagfart: 2020-04-16 (Lagfart) 
 

 
Klippa buskage - kantklippning – skall ske när det är fritt från löv. Ta in offerter. 
 
Guppet hos förskolan på Ardennervägen: projektledaren skall återkomma om hur de skall åtgärda 
det.  

 
10. Belysningen 

 
På Skarpängsvägen skall belysning sättas upp, offerter tas in. (Även Gränsridarvägen efterfrågar 
belysning, se punkt 7.) Ersättningen för fastigheter som förser gatubelysningen med el ändras till 700 
kr pga. rådande elpriser. Avtal - uppgifter saknas för att betala ut ersättning till tre fastigheter.  

 
11. Organisationen med ansvarsområden 

 
Genomgång av organisationsplan med ansvarsområden. 

 
12. Övriga frågor 

 
Kabel sticker ut på Landåvägen. 

 
13. Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte hålls 11/1 18:30. 

Sekreterare   Justeringsman  

 

Mathias Axling  Peter Gustafsson  


